
 质量保证 出口 新产品 大功放

产品名称  质量保证 出口 新产品 大功放

公司名称 佛山市嗓达电子有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:威立新WEICSON
型号:AV-803
灵敏度:100dB以上

公司地址 佛山市南海区黄岐白沙村兴龙四工业园B座厂房
首层

联系电话 13621477707

产品详情

品牌 威立新 WEICSON 型号 AV-803
灵敏度 100dB以上 电源电压 220（V）
输出功率 140（W） 频率范围 50（Hz）

佛山市嗓达电子有限公司 位于广东 佛山南海区黄歧白沙兴隆工业园，主营
功放机、音箱、舞台音响、汽车音响、汽车低音炮 等。公司秉承“顾客至上，锐意进取”的经营理念，
坚持“客户第一”的原则为广大客户提供优质的服务。在国内有较高的评价,具有声音清晰,逼真,品质稳
定,外观优美,深受消费者的喜爱.产品出口南美洲,中东,欧洲,美洲,东南亚等国家和地区.欢迎各界朋友莅临
指导、参观和业务洽谈。sangda is locating in nanhai district in foshan in the south of china and by the pearl river
deltict in view of the charactreristics of enterainment audio equiplment .it has developed to a company with reserach
production and sales interated and have ourself advantage .in order to keep up with marker and satisfy the customers
increasing requirement at one hand .sandda has been upgrading their quality all the time ;on the other hand ,we are
strengthening exchanges and cooperation withe domestic and foreing couterparts .and the sangda will warmly
welcome the customers presence guidance with newer mevhanism ,higer confindence and more steady attitude in the
future
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